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Geacht college,

Voor kinderen zonder verblijfsvergunning die langer dan vijf jaar in Nederland zijn, kwam er 
een kinderpardon. Dat geldt voor kinderen die hier in Nederland geworteld zijn. Ze spreken 
Nederlands, gaan naar een Nederlandse school, ze hebben vrienden. Ze zijn in vrijheid kind 
met de andere kinderen. En dat moet zo blijven. Nederland is hun thuis. Het land waar hun 
ouders vandaan kwamen, kennen ze niet of nauwelijks. Toch kregen niet al deze kinderen 
een kinderpardon. Staatssecretaris Teeven van Veiligheid en Justitie heeft ruim de helft van 
alle aanvragen voor het Kinderpardon afgewezen.

Het gaat bijvoorbeeld over gezinnen met kinderen die voor het kinderpardon zijn afgewe-
zen omdat ze wel bij gemeenten in beeld waren, maar niet onder toezicht van de Rijksover-
heid stonden. En om ex-alleenstaande minderjarige vreemdelingen (amv’s) die verder aan 
alle eisen van het kinderpardon voldoen, maar inmiddels ouder zijn dan 21 jaar.
Veel van de gezinnen zijn op straat terecht gekomen als gevolg van het toenmalige Rijksbe-
leid. Op 27 juli 2010 verbood de Hoge Raad de minister om deze gezinnen op straat te zet-
ten. Daarna kwamen er gezinsopvanglokaties (gezinnen die daar verblijven staan wel ‘onder 
rijkstoezicht’). Maar minister Leers weigerde destijds expliciet deze gezinnen alsnog toe te 
laten tot de gezinsopvanglocaties. Nu wordt deze gezinnen verweten dat ze niet onder rijks-
toezicht hebben gestaan.

Inmiddels hebben meer dan 200 burgemeesters laten weten dat ze willen dat deze gezin-
nen en amv’s in aanmerking komen voor het kinderpardon. Ze hebben zich aangesloten bij 
een oproep van burgemeester Hans Martijn Ostendorp van Bunnik en een petitie getekend 
op de website Landelijk Overleg Gemeentebesturen inzake Opvang- en terugkeerbeleid 
(LOGO). Ook de VNG heeft zich op dit standpunt gesteld.

GroenLinks heeft de volgende vragen aan het college:
1. Heeft Rijswijk kinderen die wel bij de gemeente in beeld zijn, die niet onder het kinderpar-
don vallen?
2. Zo ja, hoeveel?
3. Zijn er ook ouders die mee uitgezet dreigen te worden?
4. Verblijven er in Rijswijk ex-alleenstaande minderjarige vreemdelingen (amv’s) die ouder 
zijn dan 21 jaar en daarom niet onder het kinderpardon vallen?
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5. Vindt de burgemeester ook dat ingeburgerde kinderen die lang genoeg in Nederland zijn, 
maar in beeld waren bij de gemeente in plaats van bij het rijk niet moeten worden uitgezet?
6. Vindt de burgemeester ook dat amv’s die ouder zijn dan 21 jaar, maar verder aan alle crite-
ria voor het kinderpardon voldoen, niet moeten worden uigezet?
7. Wil de burgemeester de petitie van LOGO tekenen om de staatssecretaris op te roepen om 
met een kinderrechtenbril opnieuw naar de situatie van deze kinderen te kijken en hen een 
verblijfsvergunning te geven?
8. Zo nee, waarom niet?

Namens de fractie van GroenLinks,

Marieke Alberts
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